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Uppföljning av medborgarförslag 

 

Förvaltningens förslag till beslut 
Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd tar del av uppföljningen av 
medborgarförslag och lägger den till handlingarna 
 

Bakgrund 
Den 31 mars 2022 fattade Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 
beslut om reviderad rutin för hantering av medborgarförslag. Den 
reviderade rutinen innebär att det tydliggörs att förvaltningen ska 
samverka med andra aktörer i medborgarförslag när så är möjligt. 
Den samverkan som sker ska redovisas i varje ärende. Samtliga 
medborgarförslag som följer rutinen ska beredas och besvaras. 
Även medborgarförslag som avser en verksamhet som 
stadsdelsnämnden inte har ansvar för ska beredas och besvaras. Den 
som lämnat ett medborgarförslag ska veta att medborgarförslag 
bereds, besvaras och blir föremål för samverkan så långt det är 
möjligt. Nytt är också att samtliga medborgarförslag som skickas 
till annan aktör ska följas upp. Tre gånger om året ska 
stadsdelsnämnden få en redovisning av denna uppföljning. Det här 
är den första uppföljningen som sker och redovisas för 
stadsdelsnämnden. 

Ärendet 
Mellan april och december månad 2022 har 16 medborgarförslag 
besvarats och beslut har fattats. 7 av dessa svar/beslut har skickats 
vidare till annan aktör. Dessa aktörer har fått information om att 
uppföljning kommer att ske. Uppföljning har skett genom fråga per 
mail om förslagsställaren fått svar på sitt medborgarförslag, vilket 
svar och när svaret skickats ut. Om svar inte inkommit inom två 
veckor har påminnelse skickats ut. 
 
HV 2021/963  
Medborgarförslag om kött- och mjölkfria kommunala tillställningar 
Förslaget har skickats till stadsledningskontoret. Inget svar har 
inkommit. Påminnelse har skickats ut. Medborgarförslaget kommer 
att redovisas vid nästa uppföljningstillfälle. 
 

Handläggare
Malin Lejonqvist
Telefon: 0850804026

Till
Hässelby-Vällingby 
stadsdelsnämnd 
2023-01-26

Hässelby-Vällingby 
stadsdelsförvaltning
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HV 2022/311  
Medborgarförslag om Maltesholmstorget 
Följande svar från trafikkontoret har inkommit: 
 
tack för din synpunkt! 
Den nuvarande regleringen är korrekt, och tillräcklig för 
bötesfällning, vilket även förekommer. Den tillåter både person- 
och varutransporter till fastigheter som måste angöras från sträckan. 
Det finns därför inga planer på att ändra den. Det finns heller inga 
planer just nu på att ändra parkeringsregleringen i området, dock 
har kontoret nyligen fått ett uppdrag av trafiknämnden att se över 
parkeringsregleringar i staden, vilket kan komma att påverka 
regleringen här. Tillstånd till att färdas och parkera på stadens gator 
är det trafikkontoret som ansvarar för, bostadsrättsföreningar och 
liknande kan endast utfärda tillstånd för gator de själva är 
väghållare.  
 
HV 2022/433  
Medborgarförslag om att stoppa saneringsprojektet vid 
kolonilotterna nedanför Riddersviks gård 
Förslaget har skickats till exploateringskontoret. 
Inget svar har inkommit. Påminnelse har skickats ut. 
Medborgarförslaget kommer att redovisas vid nästa 
uppföljningstillfälle. 
 
HV 2022/444  
Medborgarförslag om bullerplank vid Lövstavägen 
Följande svar från trafikkontoret har inkommit: 
”Tack för din synpunkt! 
 
För att det ska bli aktuellt med en bullerskärm så behöver det dels 
vara en väg med mycket stora trafikmängder, men det behöver även 
vara en plats där det finns fysiska förutsättningar för att bygga en 
bullerskärm. Det gäller framför allt en fråga om utrymme. 
Bullerskärmar anläggs därför främst längs trafikleder där det finns 
en parallell lokalgata längs med den större trafikleden. Där kan vi 
ofta anlägga en bullerskärm på den refug/grönyta som separerar 
lokalgatan från huvudleden. Utöver det så behöver det vara en 
”obruten” sträcka där det inte ligger fastigheter med infarter som 
behöver komma ut till vägen. Detta då bullerskärmens effekt 
försvinner om det finns öppningar i skärmen.  
 
Det är också viktigt att bullerskärmen kan anläggas fristående från 
gångbanor. Anledningen till detta är att vi vet att bullerskärmar 
bidrar till en känsla av otrygghet då de skärmar av ljuset från gatan 
och gör att man inte kan se andra människor som finns i närheten. 
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Trafikkontoret har i princip byggt bullerskärmar på alla de platser i 
kommunen där det är möjligt och motiverat med en sådan åtgärd. 
Vårt fokus framåt ligger nu framför allt på att underhålla och 
förbättra de befintliga bullerskärmarna, särskilt då många av dem är 
väldigt gamla. I dagsläget så är det därför inte aktuellt att anlägga 
en ny bullerskärm på denna plats. Vi tackar ändå för ditt förslag och 
tar med oss det i vårt fortsatta arbete!” 
 
HV 2022/502  
Medborgarförslag om Berghamns brygga 
Förslaget har skickats till exploateringskontoret. 
Inget svar har inkommit. Påminnelse har skickats ut. 
Medborgarförslaget kommer att redovisas vid nästa 
uppföljningstillfälle. 
 
HV 2022/671 
Medborgarförslag om skateboardpark i Råcksta parkeringshus  
Följande svar från Stockholm parkering har inkommit: 
 
”Vi kan tyvärr inte tillmötesgå förfrågan om Skatepark i Råcksta P-
hus. På de 3 övre planen i P-huset har allmänheten inte tillträde, där 
är det förhyrda parkeringsplatser bakom låst port och vi vill inte att 
säkerheten försämras på dessa parkeringsplatser.” 
 
HV 2022/811  
Medborgarförslag om brevkopians bollplan 
Förslaget har skickats till trafikkontoret. 
Inget svar har inkommit. Påminnelse har skickats ut. 
Medborgarförslaget kommer att redovisas vid nästa 
uppföljningstillfälle. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd tar del av uppföljningen av 
medborgarförslag och lägger den till handlingarna 
 
Susanna Halldin Olsson   
Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 
Hässelby-Vällingby 
stadsdelsförvaltning 
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